
Reminders for New International Students to Register at 

Wuhan University of Technology 

1. All submitted application materials should be authentic, any counterfeit shall result

in cancellation of registration. 

2. Those who fail to obtain Resident Permit due to any personal reason shall promise

to leave China for the homeland on their own expenses. 

3. Those who apply for Bachelor degree programs taught in Chinese are required to

hold the certificate of HSK (Chinese Proficiency Test) level 4 or pass examinations of 

Preparatory Study before taking major courses. 

4. Those who apply for Master or Doctoral degree programs taught in Chinese are

required to hold the certificate of HSK level 4 or above. 

5. Before registration, those who apply for degree programs taught in English are

required to submit valid certificates like IELTS 6.5, TOELF 80, and etc. or pass the 

school entrance test of English if English is not their native or official language. 

6. No diploma or academic degree shall be issued for Chinese-taught bachelor

graduates who fail to get the certificate of HSK level 5, English-taught bachelor 

graduates who fail to get the certificate of HSK level 4, three-year master graduates 

and four-year doctoral graduates who fail to get the certificate of HSK level 3.

7. MOFCOM Scholarship only supports PhD programs for 3 years and PhD programs

 in WUT are four years，the expense of  last year shall be charged by applicants.

Signature of the applicant: Date: 

International Admission Office   Tel.: +86-27-87166636 



武汉理工大学来华留学生报到须知

1、申请人须确保其申请材料真实有效，如在入学复查中发现材料不

实或造假者，取消入学资格；

2、新生报到后因个人原因无法办理居留许可的须立即自费回国； 

3、申请汉语授课学习本科专业者，须在入专业前持有有效 HSK (汉语

水平考试) 四级证书或通过预科结业考试； 

4、申请汉语授课攻读硕士或博士学位者，须在入专业前持有 HSK 四

级以上证书；

5、申请英语授课者，若英语不是其母语或官方语言，需在报到时提

交国际通用英语水平考试成绩，其中雅思不低于 6.5、托福不低于 80

分等，或通过武汉理工大学组织的入学英语水平测试。

6、汉语授课本科生毕业前须达到 HSK 五级，英语授课本科生毕业

前须达到HSK 四级，三年制及以上研究生毕业前须达到HSK 三级。 

7、商务部奖学金博士研究生项目的资助期限为3年，我校博士研究

生项目学制统一为4年，最后一年所有费用学生需自理。

学生本人签名：_________________  

年   月   日




